



第二十三届中国国际投资贸易洽谈会

THE 23RD CHINA INTERNATIONAL FAIR FOR INVESTMENT AND TRADE

投资福建

INVEST FUJIAN



福建省商务厅  
FUJIAN PROVINCIAL DEPARTMENT OF COMMERCE

# 邀请函

Invitation

## 参会回执

NO:

参会机构名称	
参会机构分类	<input type="checkbox"/> 政府机构 <input type="checkbox"/> 投资促进机构 <input type="checkbox"/> 使领馆 <input type="checkbox"/> 商协会 <input type="checkbox"/> 跨国公司 <input type="checkbox"/> 公司（行业/领域：_____）
联系方式	联系人：_____ 电 话：_____ 手 机：_____ 电子邮件：_____ 地 址：_____
行业	<input type="checkbox"/> 电子信息 <input type="checkbox"/> 先进装备制造 <input type="checkbox"/> 石油化工 <input type="checkbox"/> 现代纺织服装 <input type="checkbox"/> 新材料 <input type="checkbox"/> 新能源 <input type="checkbox"/> 生物与新医药 <input type="checkbox"/> 食品加工 <input type="checkbox"/> 冶金 <input type="checkbox"/> 建材 <input type="checkbox"/> 现代服务业

注：本表限于参会单位填写，复印有效、请将此表传真至+86-591-87270197

联系方式：中国福建省商务厅

通讯地址：中国福建省福州市鼓楼区铜盘路118号

邮编：350001 电话：+86-591-87270257 邮箱：wzc@swt.fujian.gov.cn

## ▶ 中国国际投资贸易洽谈会简介

中国国际投资贸易洽谈会（简称“投洽会”）是中国唯一以促进双向投资为主题的国际投资促进活动，也是通过国际认证的全球规模最大的投资性展览会，已发展成为全球最具影响力的国际投资盛会之一，由中华人民共和国商务部主办，联合国贸发会议（UNCTAD）、联合国工发组织（UNIDO）、世界贸易组织（WTO）、经济合作与发展组织（OECD）、世界银行国际金融公司（IFC）、世界投资促进机构协会（WAIPA）联合主办。第二十三届投洽会将于2023年9月8-11日在中国福建省厦门市举办。

## ▶ 投资福建项目对接系列活动

活动由投洽会福建省代表团主办，包括重点行业项目对接洽谈、投资环境推介、政策咨询等。

## ▶ 重点领域和行业

大力发展数字经济、海洋经济、绿色经济、文旅经济，着力打造电子信息、先进装备制造、石油化工、现代纺织服装等万亿支柱产业，重点发展新能源、新材料、生物医药、人工智能等战略性新兴产业。

## ▶ CIFIT Profile

China International Fair for Investment & Trade (CIFIT) is currently China's only international investment promotion event aimed at facilitating bilateral investment, and also the internationally certified largest global investment fair, it has developed into one of the most influential International Investment events in the world. Sponsored by Ministry of Commerce, People's Republic of China (MOF-COM), co-sponsored by United Nations Conference on Trade and Development (UNCTAD), United Nations Industrial Development Organization (UNIDO), World Trade Organization (WTO), Organization for Economic Cooperation and Development (OECD), International Finance Corporation (IFC) and World Association of Investment Promotion Agencies (WAIPA). The 23rd CIFIT is to take place on September 8th - 11th 2023 in Xiamen, China.

## ▶ A Series of Business Match-making Activities on INVEST FUJIAN

A series of business match-making activities on INVEST FUJIAN are sponsored by Fujian Provincial Delegation, including project match-making in key industries, investment environment promotion, and policies advisory among others.

## ▶ Key Industries and Sectors

With Fujian stepping up efforts developing digital, marine, green, and cultural and tourism economies, Fujian strives to expedite the construction of "trillion-level pillar industries" such as electronic information, advanced equipment manufacturing, petrochemical, modern textile and apparel and etc., and deploy strategic emerging sectors and industries of the future including new energy, new materials, biology and new medicine, AI and etc.

# R.S.V.P

NO:

<b>Name of Unit</b>	
<b>Type of Unit</b>	<input type="checkbox"/> Government Agency <input type="checkbox"/> Investment Promotion Agency <input type="checkbox"/> Embassy & Consulate <input type="checkbox"/> Chamber & Association <input type="checkbox"/> Multinational Corporation <input type="checkbox"/> Company ( Industry / Sector _____ )
<b>Contact Information</b>	Name: _____ Tel: _____ Cell: _____ E-mail: _____ Add: _____
<b>Industries</b>	<input type="checkbox"/> Electronic Information <input type="checkbox"/> Advanced Equipment Manufacturing <input type="checkbox"/> Petrochemical <input type="checkbox"/> Modern Textile and Apparel <input type="checkbox"/> New Materials <input type="checkbox"/> New Energy <input type="checkbox"/> Biology and New Medicine <input type="checkbox"/> Food Processing <input type="checkbox"/> Metallurgy <input type="checkbox"/> Building Materials <input type="checkbox"/> Modern Service

Note: This form is intended for participating parties only and a copied one is accepted.

Please fax this form to +86-591-87270197

Contact: Fujian Provincial Department of Commerce

Add: 118 Tongpan Road, Gulou District, Fuzhou, P.R.China

Postcode: 350001 Tel: +86-591-87270257 E-mail: wzc@swt.fujian.gov.cn